
 

Zápis z 2. zasedání Obecního zastupitelstva v Javorníku dne 13.04.2017 v 18.00 hodin 

 

     Přítomni: Bartheldi Leoš, Nešpor Daniel, Jindřiška Trinklová, Němec Roman, Němcová Věra  

                   Pechanec Pavel, Severová Leona. 

 

    Program zasedání: 1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

                                2. Přečtení zápisu z minulého zasedání      

                       3. Schválení programu 

                                4. Výběr firmy na opravu a rekonstrukci veřejného osvětlení 

                                5. Vchodové dveře a okna do pergoly a OÚ 

                                6. Oprava fasády OÚ 

                                7. Vyčištění zdi u KZ 

                                8. Rozpočtové opatření č. 1,2/2017 

                                9. Schůze Mikroregionu Vysokomýtsko 

                              10. Výměna přístřešku u Abrahamových 

                              11. Žádost p. Vondráčka 

                              12. Žádost občanů o štěrk 

                              13. Modernizace víceúčelového hřiště  

                              14. Informace starosty obce 

                              15. Diskuze 

 

1. 

Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Návrh usnesení 197: 

 

Obecní zastupitelstvo volí ověřovatele zápisu, kterými jsou Pavel Pechanec, Leona Severová 

a zapisovatelem Daniel Nešpor. 

 

 

Výsledek hlasování : Pro: 7     Proti: 0    Zdrželi se:   0 

 

Usnesení č. 197 bylo schváleno. 

 

                                                                          2. 

Přečtení zápisu z minulého zasedání 

 

Daniel Nešpor přečetl zápis z minulého zasedání. K zápisu nebyly připomínky. 

 

3. 

Schválení programu 

 

Starosta obce přednesl návrh programu obecnímu zastupitelstvu na zasedání č. 02/2017 

o návrhu programu zasedání zastupitelstva obce bylo hlasováno. 

 

Návrh usnesení 198:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje program jednání zastupitelstva obce.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 198 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. 

Výběr firmy na opravu a rekonstrukci  veřejného osvětlení 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo 2 cenové nabídky firmy p. Miloslava Jindry, Vysoké Mýto a pana 

Tomáše Tesaře ze Sedlíšťky na opravu a rekonstrukci veřejného osvětlení v obci Javorník a osadě 

Vysoká.  

 

 

Návrh usnesení 199:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo cenovou nabídku firmy p. Miloslava Jindry, Vysoké Mýto 

na opravu a rekonstrukci veřejného osvětlení v obci Javorník a osadě Vysoká. Cena 197.000,- Kč + 

nové výbojky za 31.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0  

 

 

Usnesení číslo 199 bylo schváleno 

 

O nabídce p. Tomáše Tesaře již nebylo hlasováno 

 

 

5. 

Vchodové dveře a okna do pergoly a OÚ 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo cenové nabídky firem - HQ okna Javorník, PKS okna 

Chrudim, Svět oken Vysoké Mýto na výměnu vchodových dveří a oken pod pergolou a do budovy 

obecního úřadu.  

 

Návrh usnesení 200:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo cenovou nabídku na výměnu vchodových dveří a oken 

pod pergolou a do budovy obecního úřadu od firmy HQ okna Javorník. Dle cenové nabídky 123.000,- 

Kč   

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 200 bylo schváleno 

 

O nabídkách firem PKS okna a Svět oken již nebylo hlasováno. 

 

6. 

Oprava fasády OÚ 

 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo cenové nabídky firem  na opravu fasády na budově obecního úřadu  

Zastupitel Pechanec navrhl odložit tento bod na některé z příštích zasedání z důvodu možnosti 

zateplení celé budovy a nové fasády. Zastupitelstvo obce pověřuje vedení obce o prověření možnosti 

získání dotace na zateplení budovy OÚ např. Zelená úsporám, Program obnovy venkova atd.  

 

Návrh usnesení 201:  

 

Starosta obce dal hlasovat kdo ze zastupitelů je pro opravu fasády.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 1  Proti: 0  Zdrželi se:  6 ( Nešpor, Pechanec, Němec, Němcová, Trinklová, 

Severová ) 

 

Usnesení nevzniklo 



 

 

7.  

Vyčištění zdi u KZ 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo vyčištění opěrné zdi u kulturního zařízení a jeho okolí 

firmou p. Zavadila. Cena 15.000,- Kč 

 

Návrh usnesení 201:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo vyčištění opěrné zdi u kulturního zařízení a jeho okolí 

firmou p. Zavadila. Cena 15.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 201 bylo schváleno 

 

 

 

8. 

Rozpočtové opatření č. 1,2/2017  

 

Starosta obce informoval zastupitele o rozpočtové změně. 

 

Obecní zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtovou změnu č. 1,2/2017 ( viz. příloha ).    

 

 

 

 

9. 

Schůze Mikroregionu Vysokomýtsko 

 

Starosta obce seznámil zastupitele se schůzí Mirkoregionu Vysokomýtsko, která se konala dne 28.3. 

v Tisové. Mikroregion Vysokomýtsko nechal zhotovit kalendáře opravených kulturních památek 

Mikroregionu.  

 

Obecní zastupitelstvo bere na vědomí, že obec Běstovice z tohoto sdružení vystoupila. 

 

 

 

 

10. 

Výměna přístřešku u Abrahamových 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo výměnu přístřešku u autobusové zastávky u 

Abrahamových.  

 

 

Návrh usnesení 202:  

 

Obecní zastupitelstvo schválilo výměnu starého přístřešku u autobusové zastávky u Abrahamových 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 202 bylo schváleno 

 

 

 

 



11. 

Žádost p. Vondráčka 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost p. Vondráčka o pronájem bývalého kadeřnictví  

v budově obecního úřadu za účelem zřízení zkušebny hudební skupiny. Požadovaná doba pronájmu 

je každou neděli od 15-19 hod. 

 

 

 

Návrh usnesení 203:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje záměr pronajmout prostory bývalého kadeřnictví v budově obecního 

úřadu za účelem zřízení zkušebny hudební skupiny. Záměr o pronájmu bude vyvěšen na úřední 

desce. 

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 203 bylo schváleno 

 

 

 

12. 

Žádost občanů o štěrk 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádosti občanů o štěrk a to následovně: 

 

 

Návrh usnesení 204:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost p. Korny o štěrk na výspravu obecní cesty   

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 204 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení 205:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost p. Ivety Novákové o štěrk na výspravu obecní   

cesty.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 205 bylo schváleno 

 

 

 

Návrh usnesení 206 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost p. Dufka o štěrk na výspravu obecní cesty 

 

Výsledek hlasování: Pro: 0  Proti: 6  Zdrželi se:  1 ( Bartheldi ) 

 

Usnesení nevzniklo 

 

  

13. 



Modernizace víceúčelového hřiště 

 

Starosta obce informoval zastupitele o tom, že obec Javorník neobdržela dotaci z MŠMT na 

modernizaci víceúčelového hřiště. V současné době firma Meetplace, která dotaci pro obec vyřizovala 

prověřuje důvod proč byla žádost vyřazena a zvažuje možnosti odvolání proti vyžazení žádosti o 

dotaci.   

 

Místostarosta obce navrhl nechat vypracovat cenové nabídky od 3 firem na modernizaci 

víceúčelového hřiště.  

 

Návrh usnesení 206:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo vypracování cenových nabídek od 3 firem na 

modernizaci víceúčelového hřiště.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 206 bylo schváleno 

 

 

14. 

Informace starosty obce 

 

Starosta obce informoval zastupitele o kompletním uklidu ve sběrném dvoře ( nebezpečný odpad, 

železo, bioodpad ). 

 

Dále si dovolujeme informovat občany obce, že i přes žádost obce Javorník o posunutí autobusového  

spoje z Vysokého Mýta v 18:30 hod nebylo Pardubickým krajem vyhověno. Spoj z Vysokého Mýta 

bude i nadále jezdit v 17:30 hod. 

 

Starosta obce požádal zastupitele a přítomné občany o osvětu mezi občany obce o větším využívání 

služeb prodejny Konzum. 

 

15. 

Diskuze 

 

 

Zastupitel Pechanec poukázal na nefunkčnost elektrických rozvodů v letní jídelně kulturního zařízení. 

 

Zastupitelka Severová poukázala na couvání popelářského vozu kolem jejich domu po úzké cestě 

směrem k Novákovým. 

 

 

 

 

Zapsal: Daniel Nešpor                                                   Starosta obce: Bartheldi Leoš 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 20.04.2017 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

Pavel Pechanec 

 

 

 

Leona Severová 


